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Examenul De Ochi Şi Urechi

Fapte 28:26-27 „cand a zis: Du-te la poporul acesta si zi-i: Veti auzi cu urechile voastre, si nu veti intelege; 
cu ochii vostri veti privi, si nu veti vedea. Caci inima acestui norod s-a impietrit; ei aud greu cu urechile, si-au 
inchis ochii, ca nu cumva sa vada cu ochii, sa auda cu urechile, sa inteleaga cu inima, sa se intoarca la Dumnezeu, 
si sa-i vindec.”

Cred că ve-ţi acorda puţin timp pentru a citi aceasta scurtă scrisoare, care vă va putea ajuta să înţelegeţi ceva 
ce poate să fie nevizibil pentru voi. Când eraţi copil, posibil aţi privit programul „Omul invizibil” (programul 
American „Invisible Man”). În realitate, există lumea invizibilă, care ne înconjoară. Poate n-o să vă vină a crede, 
dar ea este cu mult mai activă decât acea vizibilă. Voi folosi Cuvîntul lui Dumnezeu ca baza acestui subiect.

Romani 1:20 „In adevar, insusirile nevazute ale Lui, puterea Lui vesnica si dumnezeirea Lui se vad lamurit, 
de la facerea lumii, cand te uiti cu bagare de seama la ele in lucrurile facute de El. Asa ca nu se pot dezvinovati;”

Eu aş putea să dau ca exemplu mai multe verseturi, dar cu toţii ştim, că Biblia spune că Tatăl (Dumnezeu) este 
invizibil şi nici un om nu L-a văzut.

Cineva poate să pună întrebarea: „Cum lumea invizibilă poate afecta acea vizibilă?”. Această lume nevizibilă 
are o putere foarte mare şi controlează lumea care ne înconjoară, lumea pe care o putem vedea. În această măsură 
sunt două puteri majore: Domnul Isus Hristos şi Satană, principele şi puterea văzduhului. Dumneavoastră înţelegeţi, 
că sunt mai multe persone în închisoare, ce trăiesc în lumea invizibilă, decît în acea pe care o puteţi vedea, atinge, 
gusta, auzi, şi mirosi?

În lumea invizibilă sunt mai multe crime, violuri, jafuri, decât în toate oraşele mari ai lumii la un loc. Când 
vedeţi o crimă sau un act benevolent, care se întâmplă în această lume, să ştiţi că el este motivat de lumea spirituală 
(invizibilă).

Vom acorda ceva timp ca să comparăm aceste două dimensiuni, două lumi, vizibilă şi invizibilă, reală şi 
spirituală. Acum, eu ştiu că în lumea vizibilă unii bărbaţi domină mai mult decât alţii. Aceasta o putem observa 
în închisori, guvern, serviciu militar, sport etc. La fel se întâmplă şi în tărâmul invizibil. Puteţi lua ca exemplu un 
bărbat, pe care-l putem vedea fizic cu ochii şi el va arăta bărbătesc, un tip dur şi un macho. Dar putem să ne uităm 
la acelaşi om din partea spirituală: el ar putea arăta ca o fetiţă sau pămpălău. Să mă credeţi pe cuvânt, puterea şi 
bărbăţia sunt mult mai importante în viaţa spirituală decât în acea reală. Biblia ne învaţă, că bărbatul trebuie să-
şi încingă coapsele minţii sale. Ştiu, că probabil, nu prea înţelegeţi aceasta, dar eu am ochi să văd lumea aceasta 
spirituală. Sensul de a scrie această scrisoare către voi este să puteţi deschide ochii pentru a vedea tărâmul invizibil. 
Puteţi sa vă supăraţi si s-o aruncaţi, dar acesta-i realitatea.

Dacă într-o închisoare va nimeri un bărbat feminin, ştim foarte bine ce s-ar fi întâmplat cu el. La fel este şi în 
dimensiunea invizibilă, spirituală.

2 Corinteni 10:3-4 „Măcar că trăim în firea pământească, totuşi nu ne luptăm călăuziţi de firea pământească. 
Căci armele cu care ne luptăm noi nu sunt supuse firii pământeşti, ci sunt puternice, întărite de Dumnezeu ca să 
surpe întăriturile.”

Dacă observaţi, versetele de mai sus spun că armele noastre nu sunt carnale (pământeşti), ceea ce înseamnă că 
ele nu sunt vizibile de ochiul real. Aceasta este lupta spirituală. Trebuie să învăţăm sa vedem invizibilul.

Omul poate avea armele şi armura, şi fi gata de luptă. Dacă el se duce la război, el ar vrea să fie pregătit şi 
echipat pentru conflict. Fiecare din noi este în luptă, în luptă pentru sufletul nostru.

Efeseni 6:13-17: „De aceea, luaţi toată armura lui Dumnezeu, ca să vă puteţi împotrivi în ziua cea rea şi să 
rămâneţi în picioare, după ce veţi fi biruit totul. Staţi gata, dar, având mijlocul încins cu adevărul, îmbrăcaţi cu 
platoşa neprihănirii, având picioarele încălţate cu râvna Evangheliei păcii. Pe deasupra tuturor acestora, luaţi scutul 
credinţei, cu care veţi putea stinge toate săgeţile arzătoare ale celui rău. Luaţi şi coiful mântuirii şi sabia Duhului, 
care este Cuvântul lui Dumnezeu.”

Ioan 10:10 „Hoţul nu vine decât să fure, să înjunghie şi să prăpădească. Eu am venit ca oile să aibă viaţă, şi 
s-o aibă din belşug.”
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Biblia ne învaţă să îmbrăcăm toată armura lui Dumnezeu. Eu şi voi ştim că dacă nu protejăm casele şi bunurile 
noastre, hoţul va veni şi le va fura. Biblia ne învaţă, că Satana a venit ca să fure, să înjunghie şi să prăpădească. 
Deci, trebuie să protejăm corpurile, sufletele, spiritele noastre.

2 Timotei 2:26: „şi, venindu-şi în fire, să se desprindă din cursa diavolului, de care au fost prinşi ca să-i facă 
voia.”

Vedeţi, comparând aceste două dimensiuni, mulţi oameni nu sunt în închisoarea reală, dar sunt captivaţi în 
închisoarea spirituală. Vedem, că oamenii au ochi si la mulţi vederea este de 100%, dar Domnul Isus Hristos spune 
că ei sunt orbi. Sau, un exemplu de om, care crede că este liber şi face ce vrea, dar pe adevărat el este în închisoare 
şi este captivat de Satană.

Luca13:16 „Dar femeia aceasta, care este o fiica a lui Avraam si pe care Satana o ţinea legata de optsprezece 
ani, nu trebuia oare să fie dezlegata de legatura aceasta in ziua Sabatului?”

Ştiu că vă creaţi părerea despre un bărbat conform comportamentului lui. Nu vă place un bărbat coclit sau 
feminin. Dar poate, dacă vă uitaţi în oglindă prin prisma înţelegerii, puteţi fi alarmaţi. Puteţi vedea pe acela care 
nu se poate apăra (timid) şi toate lucrurile perverte,ce va vin prin cap, vor strica toată posesia dumneavoastră. Eu 
ştiu că aceasta sună puternic şi poate chiar ofensiv. Citiţi versetul de sus, Satana îi ia la voia lui, într-o cursă. Deci, 
poate în timp ce vă uitaţi la un bărbat fragil, mic, pămpălău, timid, numiţi-l cum doriţi, cineva vă vede în lumea 
invizibilă şi se uită la voi ca la o marionetă trasă de spiritul demonic.

Este o singură cale pentru a primi dominaţia în domeniul spiritual. Este numai o singură cale de a primi puterea, 
şi este prin Domnul Isus Hristos. Satana a orbit atâtea minţi. Mulţi dintre oameni s-ar uita la un om Creştin, ca 
la un om fragil şi slab. Ei doar luptă în altă dimensiune. Aveţi destulă putere, ca să luptaţi împotriva puterii lumii 
spirituale? Puteţi şi mai departe să gândiţi că aceasta nu are asupra voastră nici un efect. Gândiţi-vă cât de dezarmat 
ar fi un om orb, care nu-şi vede duşmanul. Acum prindeţi ideea; sunteţi într-o luptă pentru sufletul său şi Satana 
v-a orbit, ca să nu puteţi vedea.

Vorbim despre starea de a fi copleşiţi şi încălcaţi. Când ne uităm la lumea reală, acea pe care o vedem, dacă 
bărbatul a copleşit şi a violat o femeie, ea poate aduce un copil pe lume. Bărbatul a plantat sămânţa în ea. Acelaşi 
lucru se întâmplă în lumea invizibilă. Voi sunteţi o femeie în lumea spirituală. Da, ştiu ca posibil sunteţi un tip mare 
şi nu doriţi să acceptaţi aceasta, dar totuşi aceasta este ceea, ce ne învaţă Biblia. Isus spune că va veni după mireasa 
Sa, ce este corpul Lui. Deci, eu pot fi bărbat, dar în lumea spirituală, eu sunt considerat mireasa lui Domnul Isus 
Hristos. Deci, chiar dacă nu sunteţi Creştin, sunteţi, în lumea spirituală o femeie, şi fiecare demon din iad doreşte 
să vină şi să vă ia, cu speranţa de a reproduce chipul lui în voi. O să va dau câteva referinţe din Biblie.

Ioan 8:44 „Voi aveţi de tată pe diavolul; şi vreţi să împliniţi poftele tatălui vostru. El de la început a fost ucigaş; 
şi nu stă în adevăr, pentru că în el nu este adevăr. Ori de câte ori spune o minciună, vorbeşte din ale lui, căci este 
mincinos şi tatăl minciunii.”

1 Ioan 3:8-10 „Cine păcătuieşte este de la diavolul, căci diavolul păcătuieşte de la început. Fiul lui Dumne-
zeu S-a arătat ca să nimicească lucrările diavolului. Oricine este născut din Dumnezeu nu păcătuieşte, pentru că 
sămânţa Lui rămâne în el; şi nu poate păcătui, fiindcă este născut din Dumnezeu. Prin aceasta se cunosc copiii lui 
Dumnezeu şi copiii diavolului. Oricine nu trăieşte în neprihănire nu este de la Dumnezeu; nici cine nu iubeşte pe 
fratele său.”

Deci, putem vedea, din versetele de mai sus că noi vom fi una dintre aceste puteri, puterea Întunericului sau 
puterea Luminii. Este spus, că sămânţa Lui rămâne în voi. Este sămânţa lui Dumnezeu în inima voastră, care vă 
ţine de la păcat. Încă o dată, comparând aceste două lumi, vedem, că bărbatul ia femeia în căsătorie şi reproduce 
imaginea lui în ea, se naşte copilul. Şi putem vedea, că Dumnezeu doreşte să reproducă imaginea Lui în voi, 
Mireasa Lui, dacă sunteţi născuţi din nou. Dacă nu, Satana va reproduce imaginea lui în voi. Daţi-vă Domnului 
Isus Hristos, cereţi-i să vă cureţe să vă întregească. Atunci veţi putea deschide ochii la această lume invizibilă şi 
veţi putea învăţa să mergeţi în lumea Spirituală.

Romani 8:12-14 „Aşadar, fraţilor, noi nu mai datorăm nimic firii pământeşti, ca să trăim după îndemnurile ei. 
Dacă trăiţi după îndemnurile ei, veţi muri; dar dacă, prin Duhul, faceţi să moară faptele trupului, veţi trăi.”
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Eu vă îndemn să intraţi în aceasta luptă, deoarece deja sunteţi în ea. Dar vă încurajez să învăţaţi cum să luptaţi, 
şi nu pur şi simplu să luptaţi, ci să învingeţi. Mă rog, ca să deschideţi ochii, să puteţi vedea cine sunteţi. Sunteţi 
copilul Diavolului? Dacă da, veţi fi condamnat pe veci. Sunteţi copilul lui Dumnezeu? Dacă da, aveţi predestinată 
o viaţa în Isus Hristos. Când femeia prostituată în aceasta lume se culcă cu mulţi bărbaţi şi rămâne însărcinată, ea 
poate să zică unuia din bărbaţi „Eu port copilul tău”. Bărbatul poate fi puţin receptiv, dar în majoritatea cazurilor, 
când copilul se naşte, este deja evident cine-i tata. Daca femeia a avut relaţii cu bărbatul, aşa să zicem, cu piele 
întunecată, sau deschisă la culoare, sau, putem spune, un bărbat de origine asiată, africană, caucaziană, latină, etc., 
când copilul se va naşte, va fi evident cine-i tatăl. Deci, al cui copil spiritual îl purtaţi? Este copilul Diavolului? 
Sau purtaţi copilul lui Hristos? Vedeţi, copilul este considerat roada pântecelui vostru.

Următoarele versete vă vor ajuta să identificaţi tatăl:
Galateni 5:19-21 „Şi faptele firii pământeşti sunt cunoscute şi sunt acestea: preacurvia, curvia, necurăţia, des-

frânarea, închinarea la idoli, vrăjitoria, vrăjbile, certurile, zavistiile, mâniile, neînţelegerile, dezbinările, certurile 
de partide, pizmele, uciderile, beţiile, îmbuibările şi alte lucruri asemănătoare cu acestea. Vă spun mai dinainte, 
cum am mai spus, că cei ce fac astfel de lucruri nu vor moşteni Împărăţia lui Dumnezeu.”

Dacă aţi încredinţat viaţa acestora – purtaţi copilul lui diavol.
Galateni 5:22-25 „Roada Duhului, dimpotrivă, este: dragostea, bucuria, pacea, îndelunga răbdare, bunătatea, 

facerea de bine, credincioşia, blîndeţa, înfrînarea poftelor. Împotriva acestor lucruri nu este lege. Dacă trăim Duhul, 
să şi umblăm prin Duhul. Să nu umblăm după o slavă deşartă, întărîtîndu-ne unii pe alţii, şi pizmuindu-ne unii pe 
alţii.”

Dacă aţi încredinţat viaţa spuselor de mai sus, atunci posibil sunteţi copilul lui Dumnezeu şi purtaţi moştenitorul 
tronului lui Dumnezeu.”

Romani 6:17-23 „Dar mulţumiri fie aduse lui Dumnezeu, pentru că, după ce aţi fost robi ai păcatului, aţi as-
cultat acum din inimă de dreptarul învăţăturii pe care aţi primit-o. Şi, prin chiar faptul că aţi fost izbăviţi de sub 
păcat, v-aţi făcut robi ai neprihănirii. – Vorbesc omeneşte, din pricina neputinţei firii voastre pământeşti: după cum 
odinioară v-aţi făcut mădularele voastre roabe ale necurăţiei şi fărădelegii, aşa că săvârşeaţi fărădelegea, tot aşa, 
acum trebuie să vă faceţi mădularele voastre roabe ale neprihănirii, ca să ajungeţi la sfinţirea voastră! Căci, atunci 
când eraţi robi ai păcatului, eraţi slobozi faţă de neprihănire. Şi ce roade aduceaţi atunci? Roade de care acum vă 
este ruşine: pentru că sfârşitul acestor lucruri este moartea. Dar acum, odată ce aţi fost izbăviţi de păcat şi v-aţi 
făcut robi ai lui Dumnezeu, aveţi ca rod sfinţirea, iar ca sfârşit viaţa veşnică. Fiindcă plata păcatului este moartea, 
dar darul fără plată al lui Dumnezeu este viaţa veşnică în Isus Hristos, Domnul nostru.”

Ioan 3:6-7 „Ce este născut din carne este carne, şi ce este născut din Duh este duh. Nu te mira că ţi-am zis: 
„Trebuie să vă naşteţi din nou”.”

Deci, conform Cuvîntului lui Dumnezeu, trebuie să ne naştem din nou ca să putem intra în Împărăţia Lui. A 
se naşte din nou - ceva s-a născut. Al cui copil purtaţi? Copilul este moştenitorul tronului.

1 Timotei 2:15 „Totuşi ea va fi mântuită prin naşterea de fii, dacă stăruie cu smerenie în credinţă, în dragoste 
şi în sfinţenie.”

Este salvarea voastră, de a fi căsătorit cu Domnul Isus Hristos. De a aduce pe lume urmaşul Lui şi veţi găsi o 
viaţă veşnică adevărată şi reală.

Va mulţumesc că aţi acordat timp să citiţi aceasta.
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Mare Putere Are Rugăciunea Omului Neprihănit

Iacov 5:16 „Mărturisiţi-vă unii altora păcatele şi rugaţi-vă unii pentru alţii, ca să fiţi vindecaţi. Mare putere are 
rugăciunea fierbinte a celui neprihănit.”

Vă salut în numele lui Isus. Aş dori să mă împart cu voi cu rugăciunea, pentru a vă încuraja în viaţa voastră 
de rugăciune cu Domnul nostru Isus Hristos. M-am rugat într-o noapte târziu, sau mai bine ar fi spus dis – de - 
dimineaţă. De multe ori anume noaptea Dumnezeu are treabă cu mine. Mă găsesc rugându-mă sau citind Biblia, 
când toţi deja dorm şi nu mă întrerupe nimeni. În acea noapte am găsit duhul meu mijlocind cu Dumnezeu. Eu 
aveam a cărţulie mică sau învăţătură asupra scrierii căreia Dumnezeu lucra cu mine. Deci, am ajuns la computerul 
meu să finisez scrierea broşurii. Am găsit, că spiritul meu încă mijlocea cu Dumnezeu şi Domnul mă îndemna să 
deschid o nouă pagină şi sa tapez mai departe ceea ce trece prin duhul meu. Eu L-am întrebat pe Dumnezeu: „De 
ce?”, dar am ascultat vocea Lui. Eu m-am împărţit cu cele întâmplate cu fratele în Isus Hristos următoarea zi, şi el 
s-a gândit că aceasta ar putea ajuta şi încuraja oamenii. Deci, rugăciunea mea este ca aceasta să vă ajute şi să vă 
încurajeze în viaţa voastră cu Hristos, şi să va dea dorinţa de a-l lăuda, a-l iubi, a se ruga şi de a avea o cină cu El.

Rugăciunea mea de recunoştinţă către Domnul şi Salvatorul Isus Hristos.
Tatăl, care eşti cel mai plin de har, Iţi mulţumesc pentru îndurerarea şi harul Tău. Eu ştiu că nu sunt vrednic 

să intru în prezenţa Ta, ci doar prin faptul că Tu ai plătit calea prin vărsare de sânge la Golgotă. Îţi mulţumesc. 
Iartă-mă de slăbiciune şi necredinţă pe care-am arătat în trupul meu. Tu mi te-ai arătat de fie care dată, şi te-ai 
dovedit din nou şi din nou. Eu trebuie să merg cu puterea şi tăria Duhului Sfânt, dar găsesc defecţiune în trupul 
meu. Doamne, eu nu vreau să vorbesc şi să dau puterea duşmanului, dar vorbesc către Tine în neputinţa mea ca 
să pot lua puterea de la Tine.

Îmi e ruşine pentru că Tu niciodată nu m-ai lăsat şi nu m-ai părăsit. Tu întotdeauna erai alături de mine. 
Chiar când am fost aproape pe moarte, Tu ai înmulţit zilele mele. Când privesc în jurul meu, eu văd lucrul Tău şi 
binecuvântări, Tu eşti Dumnezeu minunat. Eu ar trebui să strig de pe vârfurile acoperişurilor cât de minunat Eşti, 
dar am o disperare în inimă. De ce, o Doamne, Te voi pune la îndoială? De ce m-aş îndoi vreodată? Trebuie să fie 
duşmanul, care minte înăuntrul trupului meu care provoacă gânduri de îndoială şi necredinţă. Eu găsesc acea pace, 
care întrece orice înţelegere. Eu ştiu, în inima mea, că toate lucrează pentru binele meu, căci eu Te iubesc. Eu nici 
n-am fi ştiut ce este iubirea, dacă Tu nu m-ai fi învăţat prin exemplu Tău la Golgotă. Eu vreau să trăiesc şi să arăt 
dragostea pe care Tu mi-ai dat-o. Vreau să fiu folosit pentru gloria Ta. Vreau să arăt şi să învăţ credinţă prin exem-
plu. O, Doamne, când văd, că duşmanul vine înspre mine, ajută-mă să rezist, ca un soldat al lui Hristos, ajută-mă 
să nu tresar în ochii lui. Întăreşte-mă, Doamne, cum L-ai întărit pe Fiul mâinilor Omului în Grădina Ghetsimani, 
când a căutat puterea Cerească. Ştiu că Tu eşti părtinitor şi eşti la fel azi, ieri şi în veci.

După cum eu cer tronul harului prin credinţă în lucrurile Tale terminate pe Golgotă, Te rog, atotputernicul 
Dumnezeu, să mişti înăuntrul meu împotriva duşmanului minţii mele, care încearcă să pună necredinţa în gându-
rile mele. Învaţă-mă, Doamne, să - mi stabilesc gândurile, învaţă-mă să gândesc asupra lucrurilor cereşti, învaţă-
mă să merg pe căi drepte. O, Doamne, arată-te prin mine, dezvăluie dragostea şi calea Ta prin mine, o, Doamne, 
foloseşte-mă să-ţi aduc cinstea. Isus, ştiu că sunt de neiertat, pentru că Tu te-ai dovedit în nerepetate ori. Doamne, 
eu am de gând să stau în puterea cuvântului Tău. Eu ştiu că în neputinţa mea Tu vei arăta tăria, eu ştiu, că lupta 
trebuie să fie învinsă în gândurile mele, o, Doamne, dă-mi mintea lui Hristos. Eu ştiu, Doamne, că fără credinţă nu 
Te pot satisface sau cunoaşte. Umple inima mea cu credinţă. O, Doamne, în timpurile trecute, Tu mi-ai dat darul 
de credinţă pentru ca să exersez autoritatea asupra duşmanului, Satană. Eu ştiu că l-ai înfrâns la Golgotă şi ştiu 
că Tu mi-ai dat Duhul Sfânt cu puterea de a-l înfrânge astăzi. O, Doamne, umple-mă de puterea Duhului Sfânt. 
Echipează-mă cu armele de luptă, ca să pot lupta pentru binele credinţei. Doamne, mă simt atât de nedemn, să cer 
tronul Tău, pentru că ştiu că problemele mele nici nu se compară cu ceea ce văd, ceea ce am văzut în lume. Pot 
cu adevărat mărturisi şi mă bucura, că trăiesc în casa de mulţime. Eu, într-adevăr, am văzut cum porţile cerului se 
deschid pentru mine şi Tu ai turnat abundenţa pe mine, atât spiritual cât şi real.

Gratitudinea şi aprecierea mea în cuvinte par atât de insuficiente. Doamne, ajută-mă să-ţi demonstrez apre-
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cierea fiind exemplu. Fie ca lumina Ta să lumineze în mine. Arată calea, când se pare că nu mai este una. Când 
ceva pare imposibil, Tu fă-l posibil. Eu ştiu că Cuvântul Tău e adevărat, o, Doamne. Eu sunt bucuros de faptul, că 
Tu mi-ai dat posibilitatea să văd dincolo de văl. Îţi mulţumesc. Eu ştiu că aceasta este numai datorita îndurării şi 
bunătăţii Tale. „Mulţumesc” pare ieftin. Acesta nu exprimă tot, ce este în inima mea, nu pare să satisfacă dorinţă 
sufletului meu. Mă găsesc rugându-mă cu cuvinte, care nu pot fi rostite sau înţelese în această limbă, în timp ce 
încerc să-mi exprim recunoştinţa. Învaţă-mă, Doamne, să mă rog, învaţă-mă să laud, învaţă-mă să iubesc, să sper 
la ceva suprafiresc, învaţă-mă să cred, să nu mă îndoiesc niciodată. O, Doamne, eu vreau să contribui la aceea, 
ca promisiunile Tale să fie îndeplinite. Eu vreau, ca oamenii acestei lumi să vadă, că Tu mai eşti viu şi pe tronul 
Tău, prin faptul cum Te exprimi în viaţa mea. Doamne, umple- mă de Duhul Tău, lasa-mă să stau plin de Duhul 
Sfânt, dă-mi sa fiu neclintit. Nu mă lăsa să fiu purtat de vântul doctrinei. Unge-mă cu puterea Duhului Tău. Fă, ca 
puterea Ta să mă echipeze să merg dincolo de reproşuri. Ajută-mă să rămân nepătat în această lume. Permite-mi, 
să port un nume bun înăuntru şi pe dinafară. Umple-mi inima cu speranţă.

Îţi mulţumesc, Doamne. Te iubesc, Isus. Îţi mulţumesc pentru rezistenţă, Îţi mulţumesc pentru putere, Îţi 
mulţumesc pentru viaţă. O, Doamne, ajută-mă să fiu cîştigătorul de suflete, ajută-mă să aduc speranţă la acei 
disperaţi, ajută-mă să fiu un exemplu pentru colegi pastori şi slujitori. Arată-mi calea, Doamne, nu mă lăsa să 
eşuez, ajută-mă să nu obosesc în binefacere. Ajută-mă, ca credinţa mea să nu se distrugă. O, Doamne, când intru 
în prezenţa Ta, cu mulţumire şi laudă în inima mea, eu pur şi simplu vreau să-ţi mulţumesc. Doamne, ajută-mă 
să arăt lumii dragostea pe care o am faţă de Tine. Ajută-mă să arăt lumii că este posibil să trăieşti în perfecţiune, 
ajută că perfecţiunea, care mi-ai dat-o, până a fi lumea, să fie demonstrată şi cunoscută în viaţa mea prin exemplu. 
Îţi mulţumesc, Doamne, pentru familia mea. Îţi mulţumesc, Doamne, pentru casa mea. Îţi mulţumesc, Doamne, 
pentru transport. Ştiu că sunt mulţi oameni, care nu au aprovizionări, care mi le-ai acordat. Eu, într-adevăr, am 
încercat să mă împart cu ceea ce Tu mi-ai dat, chiar şi atunci când îmi era greu. Tu întotdeauna ai avut grijă de 
mine, conform bogăţiei Tale, în laudă. Îţi mulţumesc. Tu mi-ai dat totul necesar pentru viaţă, cât naturală, atât şi 
spirituală, şi iarăşi, vreau să-ţi mulţumesc. Te iubesc, Domnul Isus. Tu eşti unicul şi singurul Dumnezeu. Ştiu, 
că nu este nimeni altul în afară de Tine. Tu eşti Domnul meu, furnizorul meu, crinul din valea mea, Luceafărul 
strălucitor al dimineţii, izbăvitorul, vindecătorul, mântuitorul, răscumpărătorul meu, speranţa şi credinţa mea. Eşti 
lumina căii mele. Mulţumesc.

Simt că am eşuat, dar când mă rog, Tu mă asiguri şi îmi dai speranţă. Când mă simt slab şi împovărat, mă 
rog şi Tu îmi uşurezi povara. Mulţumesc, Domnul Isus. Când mă simt nedemn şi mă rog, Tu mă încurajezi şi îmi 
dai puterea să merg mai departe. Când durerea în corpul meu mă distruge, şi mă rog, găsesc că îndurarea Ta este 
suficientă pentru mine. Mulţumesc. Îmi cer scuze, că m-am plâns cândva. Iartă mă. Eu sunt bogat şi binecuvântat 
datorită Ție. Îţi mulţumesc, mi-ai dat totul. Mi-ai dat acele lucruri, pe care banii nu-i pot cumpăra. Mi-ai dat lucruri, 
pe care lumea nu le va putea vedea niciodată. Îţi mulţumesc, Doamne. Iartă-mă că am nutrit necredinţa în gândurile 
mele. Aceasta mă face să mă simt murdar, dar apoi, mă rog, şi Tu mă curăţi şi mă înviorezi. Mulţumesc, Domnul 
Isus. Vreau să-ţi mulţumesc pentru că mă cizelezi, pentru ghidare, îndrumare şi pentru că mi-ai dat putere. Doamne, 
ajută-mă să fiu un tată mai bun, un frate mai bun, un prieten mai bun. Ajută-mă să fiu o încurajare pentru alţii, să 
fiu tăria lor când vor avea nevoie, lumina lor în întuneric, şi să fiu speranţa pentru acei disperaţi. Îţi mulţumesc, 
Doamne pentru toate oportunităţile, care mi le-ai dat. Ajută-mă să strâng comorile cereşti. Ajută-mă să caut binele 
pentru alţii, ajută-mă să pun alţii înaintea mea. Învaţă-mă, o Doamne, şi îndrumă-mă. Domnul Isus, îţi mulţumesc. 
Nu pot spune „Amin”, pentru că dragostea şi aprecierea mea nu are sfârşit. Te iubesc, Domnul Isus.

Fraţi şi surori în Hristos, vă mulţumesc că aţi acordat timp să citiţi aceasta. Vă rog, să vă aduceţi aminte de 
mine în rugăciunile voastre, rugaţi-vă ca efortul meu pentru Domnul Isus să prospere, ca noi să cucerim suflete 
pentru Împărăţia minunată a Domnului. Vreau să vă încurajez să vă grăbiţi în Împărăţia lui Dumnezeu. Încingeţi-vă 
coapsele şi luptaţi pentru lupta bună a credinţei. Veniţi în biserică şi întăriţi mîinile pastorului prin ceea că ajutaţi 
la munca lui pentru Dumnezeu. Rugaţi-vă neâncetat.

Vă mulţumesc încă o dată şi Dumnezeu să vă binecuvânteze.
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Generaţia Schimbării

Aş dori şă mă împart cu ceea ce am observat în ziua de astăzi. Eu cred, că aceasta nu este doar viziunea ide-
ologiei mele, opinia mea, sau punctul de vedere denominaţional, nici convingerea mea personală. Eu cu adevărat 
cred, că aceasta este judecata dreaptă a minţii Domnului Nostru Isus Hristos. Sper, că o să acordaţi puţin timp 
pentru a lua aceasta în consoderaţie.

Aş dori să folosesc cuvântul „depreciere” ca bază pentru gîndurile şi expresiile din această scriere. Deseori, 
auzim acest cuvânt, referindu-ne la slăbirea puterii dolarului. Aş dori să folosesc acelaşi cuvânt pentru a descrie 
situaţia pe care o observ zi de zi în comunitatea religioasă. Aş dori să încep cu aceea, că eu niciodată nu voi vorbi 
împotriva corpului lui Hristos, sau acelor pe care le-a ales Dumnezeu. Dar noi trebuie să ştim să deosebim acei 
„aleşi” de Dumnezeu de simpli vizitatori ai bisericii. Credeţi-mă, că procentul adevăraţilor creştini, care au fost 
născuţi din nou în bisericile noastre vă va şoca. Dacă vă voi spune că din acei, care profesează Creştinismul, doar 
zece procente au fost născuţi din nou şi sunt umpluţi de Duh. Şi aceasta e spus cu graţie.

Creştinul
Daţi să începem cu titlul „Creştin”. Sensul acestui cuvânt a fost tare depreciat. Vedeţi, înainte de depreciere, 

titlul „Creştin” însemna pe cineva, care este ca Isus Hristos sau adeptul lui Hristos, acel ce a fost docil doctrinei lui 
Hristos. Aceste persoane au avut principii şi standarde morale, şi roada Duhului lui Hristos. Dar în zilele noaste, 
lumea a depreciat acesta la pur şi simplu un enoriaş la biserică, acela, al cărui numele are oarecare rol în biserică 
sau o organizaţie religioasă. Acest cuvânt într-atât de tare s-a depreciat, că omul, care o dată a repetat sau a spus 
rugăciunea şi nu a adus roadă deloc, este considerat Creştin. În zilele noastre, oamenii folosesc acest titlu fiind 
homosexuali, alcoolici, prostituate, proxeneţi, mincinoşi, fumători, idolatrii. Şi aş putea să continuu. Noi am di-
minuat, am slăbit, am depreciat şi am diluat expectativa şi sensul titlului „Creştin”, până la momentul, când acesta 
a pierdut sensul totalmente, în zilele noastre. Îmi pare rău, dacă v-a ofensat ceea ce am spus, dar prieteni, fraţi, 
surori, inima mea este îndurerată din cauza condiţiei aşa numitor „Creştini mărturisitori”.

Slujirea
Un alt titlu pe care-l doresc să examinez este: pastor, episcop, evanghelist, apostol, slujitor. Din nou, eu 

niciodată nu voi vorbi împotriva omului lui Dumnezeu, sau omului uns de Dumnezeu. Eu am prea multă stimă faţă 
de Dumnezeu şi oamenii Lui. Noi am trăit într-o ţară, unde om simplu, păgân sau neprofesionist, au avut respect 
faţă de om, care şi-a purtat titlu. Biblia ne învaţă, care ar trebui să fie calificările pentru astfel de poziţie. Dar, 
iarăşi, calificările pentru acest titlu s-au depreciat şi au provocat deprecierea respectului faţă oameni, care poartă 
titlu. Omul, care-şi doreşte titlu de pastor, trebuie să înţeleagă, în primul rând, că de la acest titlu sunt foarte mari 
aşteptări, care trebuie să fie luate în consideraţie pentru a fi calificat pentru acest lucru. Biblia ne învaţă, că mulţi 
sunt chemaţi, dar puţini sunt aleşi. Noi am slăbit şi am depreciat aşteptările noastre.

Biblia ne învăţă în Timotei 3:1-7: „Adevărat este cuvântul acesta: „Dacă râvneşte cineva să fie episcop, doreşte 
un lucru bun.”Dar trebuie ca episcopul să fie fără prihană, bărbatul unei singure neveste, cumpătat, înţelept, vrednic 
de cinste, primitor de oaspeţi, în stare să înveţe pe alţii. Să nu fie nici beţiv, nici bătăuş, nici doritor de câştig mârşav, 
ci să fie blând, nu gâlcevitor, nu iubitor de bani; să-şi chivernisească bine casa şi să-şi ţină copiii în supunere cu 
toată cuviinţa. Căci, dacă cineva nu ştie să-şi cârmuiască bine casa lui, cum va îngriji de Biserica lui Dumnezeu? 
Să nu fie întors la Dumnezeu de curând, ca nu cumva să se îngâmfe şi să cadă în osânda diavolulu Trebuie să aibă 
şi o bună mărturie din partea celor de afară, pentru ca să nu ajungă de ocară şi să cadă în cursa diavolului”.”

Deci, dacă folosim acele, spuse mai sus, vom observa că mulţi care se numesc pastori şi slujotori, vor trebui 
să plece sau să fie îndepărtaţi. Astăzi, mulţi din slujitori, nu au probleme cu consumul băuturilor alcoolice în 
public sau cu faptul de a lăsa soţia sa. Când încerci să găseşti măcar unul, al cărui copii sunt în ordine, nu reţineţi 
respiraţia! Noi, iarăşi, am depreciat valoarea titlului pastor, până la aceea că acest titlu a pierdut valoarea, a pierdut 
respectul, nu mai este sfinţit. Noi i-am făcut nu mai mult, decât simpli angajaţi. Eu nu vă învăţ sau cred în aceea că, 
doar pentru că cineva are diplomă de Scoală teologică, vă este dat gradul în Teologie, care vă califică de a fi preot. 
Eu nu vă învăţ sau cred, că dacă tăticul vostru a fost un preot bun sau uns de Dumnezeu, aceasta vă califică să-i 
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luaţi locul de muncă, cum ar fi într-un business familial. De mai multe ori, oamenii au avut respect faţă de preotul 
lor şi ei cred, că fiul lui vă veni şi va merge în aceeaşi direcţie şi doctrină. Îmi pare rău să spun, dar de mai multe 
ori, nu se întâmplă aşa; Ei aduc intelectul în slujbă şi oamenii căror le place ideologia. Omul lui Dumnezeu trebuie 
să fie condus de Duhul lui Dumnezeu, nu de diaconi. Persoana nu poate fi calificată pentru aşa rol, doar pentru că 
omul ştie cum să facă ca biserica să crească. Noi am ajuns la aceea, că am transformat vocaţia şi calificările într-un 
business concept şi rulajul de slujbă, parcă ar fi o mare întreprindere.

A fi umplut de Duh, sau Botezul cu Duhul Sfânt
Fraţi şi surori, noi am depreciat expresia, sau faptul de a fi umplut de Duh, la nimic decât experienţa de o bună 

renaştere sau slujbă la biserică. Noi am depreciat-o la fiori, vorbirea în limbi, sau dare din buze. Acum, auziţi-mă. 
Eu vorbesc în limbi, dar dacă la aceasta se limitează expresia „a fi umplut de Duh” eu, la fel, trebuie să renunţ şi 
să plec. Vă rog, încă un moment doresc să vă explic. Dacă eu sau voi devalorizăm faptul umplerii de Duhul Sfânt 
sau botezul Duhului Sfânt, la doar o experienţă de altar sau la vorbirea în limbi, atunci eşuăm groaznic. Cum a zis 
apostol Pavel „Eu vorbesc în limbi mai mult decât voi toţi”. Dacă noi reducem, diminuăm, sau slăbim aceasta la 
experienţă de o singură dată, atunci am eşuat şi suntem într-o eroare totală. Domnul Isus a spus ucenicilor săi să se 
ducă şă să stea în Ierusalim, nu până la momentul, când vor începe să vorbească în limbi, sau vor avea fiori, nici 
până la momentul când vor alerga împrejurul bisericii strigând, nici pînă ce încep să danseze pe altar, dar să stea 
până la momentul, când vor fi înzestraţi cu putere. Noi am redus aceasta, la experienţă de altar. Permiteţi-mi să 
spun, care sunt manifestările Duhului Sfânt: a avea puterea de a învinge poftele acestei lumi, puterea de a merge 
prin neprihănire, puterea de a deosebi binele de rău, puterea de a controla limba, puterea de a vă păstra căsătoria, 
puterea de a vă face omul de afaceri onest. El vă umple de puritate, sfinţenie, evlavie şi dreptate. Este puterea de a 
suferi nedreptatea, de a jura pe propria durere, de a depăşi egoismul, lăcomia, idolatria, adulterul, curvia şi mândria. 
Fraţi şi surori, când sunteţi umplut de Duhul Sfânt, El merge cu voi, El vă îndreaptă, El mereu este alături, şi El 
niciodată nu vă va lăsa sau părăsi. El vă pedepseşte, când mintea voastră oscilează. Duhul Sfânt nu vă întâlneşte 
doar, când sunteţi la biserică, El este în voi, prin voi, mereu prezent, vorbeşte cu voi, vă conduce, vă îndeamnă. El 
este descris, ca fiind focul, care arde în oasele voastre.

Pocăinţă
Prieteni, noi am prins putere din atâtea lucruri. Pocăinţa este una din cele mai importante pentru copilul lui 

Dumnezeu, dar noi am redus-o şi am depreciat-o la o mică picătură de lacrimă. Sau, poate, la „Îmi pare rău, iartă-
mă”, sau la o mică slujbă de altar la biserică în timpul întâlnirii efective cu preotul, care vorbea contra păcatului. 
Fraţii şi surorile, pocăinţa nu este doar vorbă goală. Pocăinţa este pentru a recunoaşte acele lucruri în viaţă, care 
sunt neplăcute lui Dumnezeu, şi pentru a nu se întoarce la ele niciodată. Pocăinţa – este să mergem pe alt drum. 
Dacă continuaţi să faceţi aceleaşi lucruri, aceasta înseamnă că nu v-aţi pocăit în ele. Sunteţi vinovat în păcat şi în 
greşelile voastre împotriva lui Dumnezeu. Noi am făcut ceremonie din atâtea lucruri, în loc să facem din ele un 
stil de viaţă.

Dragostea
Noi spunem, că iubim pe Domnul nostru. Zicem, că ne iubim soţul/soţia. Sfinţii Domnului, noi am distrus 

sensul acestui cuvânt, şi am devalorizat, diminuat, depreciat până acesta nu şi-a pierdut sensul. Biblia spune, că 
dacă Îl iubim pe Dumnezeu vom respecta poruncile Lui. Gândiţi-vă la aceasta. De câte ori ia-ţi spus lui Dumne-
zeu, că Îl iubiţi, dar nu aţi respectat poruncile Lui? Cuvântul spune, că poruncile Lui nu sunt amarnice pentru noi, 
născuţi din nou.

1 Corinteni 13:4-8 „Dragostea este îndelung răbdătoare, este plină de bunătate; dragostea nu pizmuieşte; dra-
gostea nu se laudă, nu se umflă de mândrie, nu se poartă necuviincios, nu caută folosul său, nu se mânie, nu se 
gândeşte la rău, nu se bucură de nelegiuire, ci se bucură de adevăr, acoperă totul, crede totul, nădăjduieşte totul, 
suferă totul. Dragostea nu va pieri niciodată. Prorociile se vor sfârşi; limbile vor înceta; cunoştinţa va avea sfârşit.”

Omor
Omorul – s-a depreciat la aceea, că femeia are dreptul să decidă să-şi omoare copilul ne născut.
Homosexualismul
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Sensul conceptelor - homosexual, perversiune, urâciune, şi efeminat s-a depreciat la aceea că acum aceasta 
se numesc „gay” sau „un stil de viaţă alternativ”. Nu numiţi aceasta - „boală”. Aceasta este spritul demonic de 
rebeliune şi Biblia spune că biciul îl va duce departe de copil.

Beţivul
A fi alcoolic a fost păcat cândva. Am depreciat sensul acestuia la doar o boală.
Sanctitatea
Sensul cuvântului „sanctitate” a fost depreciat într-atât, că ea se consideră un lucru invizibil al inimii, pe care 

numai Dumnezeu îl poate vedea. Ce minciună a iadului! Sanctitatea este în duh, suflet şi corp, ea schimbă felul 
cum mergem, vorbim, ne îmbrăcăm, slăvim pe Dumnezeu, Isus Hristos. Amin.

Comandant
Preşedintele Statelor Unite a fost comandantul forţelor armate, omul de care noi, oamenii, am fost mândri să 

salutăm şi la care să privim, omul, la care copiii noştri privind, vor vedea moralitatea, onestitatea şi decenţa. Ei au 
putut să viseze să devină – om de onoare, la fel ca preşedintele. Dar noi am depreciat cel mai mare oficiu al ţării 
noaste şi am pus la putere oamenii care nu cred în Dumnezeul nostru. Oficiul ţării a fost murdărit de depravaţi, 
alcoolici, oameni, care promovează omorul vieţii inocente a nenăscuţilor. Ei promovează ordinea religioasă, care 
este dedicată dumnezeului lor să distrugă naţia şi oamenii noştri. Noi am depreciat, standardele şi valorile a Bi-
roului Oval (biroul oficial al Preşedintelui Statelor Unite) la aşa standard jos, încât ne face pe noi drept obiect al 
batjocurii din partea vecinilor noştri în toată lumea. Noi, oamenii, deja nu avem nici un respect către acest Oficiu. 
Este semnul timpului. Dumnezeu să ne ajute.

Căsătoria
Legământul căsătoriei a fost depreciat la nimic, decât un comun acord între bărbat şi femeie, sau contract, 

care poate fi schimbat sau anulat. Căsătoria este jurământul către Dumnezeu. Valoarea căsătoriei şi jurământul 
către Dumnezeu s-au profanat în ziua de azi şi noi am pierdut valorile familiale şi decenţa în casele noastre. Noi 
suntem mireasa lui Hristos şi eu sunt mulţumit, că soţul meu, Isus Hristos, mai ţine la legământul de căsătorie şi 
nu mă va înşela sau va divorţa de mine. Soţul sau soţia, care-şi înşeală soţul/soţia, nu realizează, că Dumnezeu 
poate să le facă la fel.

Fraţii şi surori, Eu pot să continuu să vorbesc despre schimbarea standardelor, moralei, aşteptărilor de la 
şcoală, profesori, medici, judecători, principii, copii şi adolescenţi. Noi am depreciat standardele în fiecare aspect 
al vieţii. Adolescenţii, în ziua de azi, folosesc perversiunea televiziunii, ca să-şi stabilească standardele şi modele 
de comportament. Mamele şi taţi stau acasă cu copiii şi privesc televizorul şi nu înţeleg de ce oare fiii şi fiicele 
lor au devenit depravaţi şi prostituate. Noi am depreciat harul lui Dumnezeu la simplă licenţă pentru a păcătui, în 
loc să folosim aceasta pentru a creşte în harul şi cunoştinţa Lui. Noi, copiii lui Dumnezeu, suntem lumină pentru 
această lume şi ştim că întunericul predomină. De ce? Deoarece lumina se stinge. Unde aceasta ne lasă pe noi?

Pastor Rob Coones
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